


Er wurde im Dezember 2005 in Athen, Griechenland, geboren. Von 2014 bis 2018 war er Mitglied der Camerata Junior Athens. Im Jahr 2018 wurde er mit einem Musikstipendium am American College of Greece aufgenommen. Von 2012 bis heute studiert er Violine bei Nikolaos Mandylas, von 2018 bis 2019 bei Giorgos Mandylas und von 2023 bis heute bei Apollon Grammatikopoulos. 2018 und 2023 gewann er den ersten Preis in seiner Kategorie beim nationalen Musikwettbewerb "O Filon", 2023 erhielt er außerdem einen Sonderpreis, der mit einem Geldpreis verbunden war. Er besuchte Meisterkurse bei Apollon Grammatikopoulos (22. Pelion Festival im August 2022), Noe Inui (23. Pelion Festival im August 2023), Dr. Nancy Bargerstock (Juni 2023), Georgios Demertzis bei der 2. Summer Drama Academy (Juli 2023), Prof. Ariadni Daskalaki (Oktober 2023), Prof. Ingolf Turban beim Bluval Festival in Straubing (Oktober 2023), Prof. Annelie Gahl (November, Athen, Griechenland), Leonidas Kavakos bei der Leonidas Kavakos Masterclass (Athen, 15.-17. März 2024).

Γεννήθηκε το Δεκέμβριο του 2005 στην Αθήνα. Υπήρξε μέλος της Camerata Junior Athens από το 2014 έως το 2018. Το 2018 εισήχθη στο Αμερικανικό Κολλέγιο Ελλάδος με μουσική υποτροφία. Σπούδαζει βιολί με τον Νίκο Μανδύλα από το 2012 έως σήμερα, με τον Γιώργο Μάνδουλα από το 2018 έως το 2020 και με τον Απόλλωνα Γραμματικόπουλο από το 2023 έως σήμερα. Το 2018 και το 2023 κέρδισε το πρώτο βραβείο, στην κατηγορία του, στον πανελλήνιο μουσικό διαγωνισμό «Ο Φίλων», ενώ το 2023 έλαβε επιπρόσθετα ειδική διάκριση συνοδευόμενη από χρηματικό έπαθλο. Παρακολούθησε τα εξής σεμινάρια: με τον Απόλλωνα Γραμματικόπουλο στο 22ο Φεστιβάλ Πηλίου (Αύγουστος, 2022), με τον Noe Inui στο 23ο Φεστιβάλ Πηλίου (Αύγουστος, 2023), με την Nancy Bargerstock (Ιούνιος, 2023), με τον Γεώργιο Δεμερτζή στο 2ο Summer Drama Academy (Ιούλιος, 2023), με την Αριάδνη Δασκαλάκη (Οκτώβριος, 2023), με τον Ingolf Turban στο φεστιβάλ Blunval στο Straubing Γερμανίας (Οκτώβριος, 2023), με την Annelie Gahl (Νοέμβριος 2023, Αθήνα,) και με τον Λεωνίδα Καβάκο στο Leonidas Kavakos Masterclass (Αθήνα, 15-17 Μαρτίου 2024).

Antonio Mandylas



He was born in December, 2005 in Athens, Greece. He was a member of Camerata Junior Athens from 2014 to 2018. In 2018 he was admitted to the American College of Greece with a musical scholarship. He has been studying violin under Nikolaos Mandylas from 2012 to this day, with Giorgos Mandylas from 2018 to 2019, and with Apollon Grammatikopoulos from 2023 to this day. In 2018 and 2023 he won the first prize, in his category, in the national music competition 'O Filon', in 2023 he also received a special prize accompanied by a cash prize. He has attended masterclasses with Apollon Grammatikopoulos (22nd Pelion Festival in August 2022, Noe Inui the 23rd Pelion Festival in August 2023, Dr. Nancy Bargerstock (June, 2023), Georgios Demertzis at the 2nd Summer Drama Academy (July , 2023), Prof. Ariadni Daskalaki (October, 2023), Prof. Ingolf Turban at the Bluval festival in Straubing Germany (October, 2023), Prof. Annelie Gahl (November, Athens, Greece), Leonidas Kavakos at the Leonidas Kavakos Masterclass (Athens, March 15-17).